



Solna Sundbyberg BK

Dagordning styrelsemöte Solna Sundbybergs Brukshundklubb

Klubbstugan: 2025-11-12 kl 18.30

Närvarande: Monica Beijer(via telefon), Maria Svärd, Agneta Lundström, Pernilla Ahlfors, Anne Sjölander

Susanne Nilsson från distriktet.

Ej närvarande: Karin Wallén, Marianne Ahlex, Charlotte Casserfelt, Charlotte Ottilia

§ 1 Mötets öppnande

Agneta Lundström öppnade mötet och utsågs till mötesordförande. Maria Svärd utsågs till sekreterare och Pernilla Ahlfors till justerare.

§ 2 Fastställande av dagordning

Fastställdes.

§ 3 Föregående protokoll

Lades till handlingarna.

§ 4 Skrivelser

Inkommande:

Utgående:

§ 5 Ekonomisk rapport

- Ekonomiska läget
- PlusGiro: 332 882,06 kr
- Sparkonto: 204 772,63 kr
- Ekonomiska beslut under styrelsemötet
 - *Beslut:*
 - *Belopp:*
- Ekonomiska beslut mellan styrelsemötet (AU eller i styrelsens Facebook-grupp)
 - *Beslut: -*
 - *Belopp: -*
 - *Beslutat av: -*

§ 6 Rapporter från sektorer

HUS (Monica): Sektorn har två stycken kurser som avslutas nu.

I mitten av januari kommer Kent Svartberg och håller en föreläsning.

Agneta kollar möjligheten med en av våra medlemmar angående att vi har en önskan att anordna en medlemsaktivitet med inriktning på friskvård, pälsvård, kloklippning m.m, tanken är att detta ska ske under vintern.



Solna Sundbyberg BK

Ekonomiska läget i HUS: Budgeten för 2025 var 22 kurser och 290.000 kronor, intäkt.

Resultat: 25 kurser och 286.000. Ibland har vi accepterat 5 deltagare på någon kurs, trots att målet är 6 st, detta i överensstämmelse men instruktören.

TÄS (Maria): Sektorn är vilande till våren. Våren 2026 tävlingar är inlagda och godkända i bruks och lydnad. Under mötet idag diskuterades om man kan hägna in 2ans plan om det inte längre ska vara agilityhinder där (se info under AGIS), isåfall kan man sätta en temporär grind där under tävlingar för att inte ha planen konstant inhägnad.

RUS (Anne): Sektorn är vilande till våren. Alla aktiviteter är klara för 2025. Planeringen för 2026 kommer att sättas i början på december, planen är att klubben ska anordna två stycken MH och ett MT under 2026.

IGP/BSL (Agneta): Sektorn är vilande till våren. Planerat för att ha en tävling i vår och även ett BH-prov.

SAR (Karin): Sektorn är vilande med några enstaka medlemmar som tränar. Dessvärre har vi inte någon kvar som vill ansvara över sektorn.

Rally (Monica): Sektorn är vilande nu och startar igen till våren.

Agis (Marianne): Klubben kämpar med att få folk att engagera sig i sektorn. Styrelsen har vid flertalet tillfällen försökt kontakta medlemmar som är intresserade av att träna agility men inte fått någon respons. Senast gick man ut inför städdagen och frågade medlemmarna om hjälp med att ta in hinderparken på städdagen, men ingen dök upp eller besvarade detta. Styrelsen överväger nu att vi städar bort hindren helt och tar inte fram dem igen förens någon är engagerad i sektorn. Agilitysektorn är omöjlig att underhålla om man inte har någon som engagerar sig i den. Det är klubben som köpt in hinderparken, och när den inte tas om hand blir det en kostnad för klubben att ersätta trasiga hinder som mest används för lek. Styrelsen kommer skicka ut en förfrågan igen kring engagerade medlemmar i sektorn i samband med att resultatet av medlemsenkäten skickas ut, detta då det var många som skrev om just denna sektor i sina svar. Vi hoppas på att få liv i sektorn igen, annars kommer hinderparken plockas in och 2ans plan kommer användas till annan typ av träning.

NWS (Maria): Thomas som var ansvarig för sektorn har valt att kliva av, så vi behöver hitta en ny som vill vara ansvarig för att driva sektorn vidare. Specialsök är en viktig gren för brukshundklubben och drar många deltagare till kurser. Sista kurstillfället för året på lördag.

PUK (styrelsen): Klubben hade städdag 26 oktober som lockade många deltagare, över 20 personer som var med och hjälpte till. Det var även med några nya ansikten som inte varit med tidigare, vilket är extra roligt. Under städdagen så rensades diken, sly i backen upp till klubbstugan rensades. Eventuellt har vi fått in en ny person som skulle vilja engagera sig i sektorn, detta ska vi ta vara på.

§ 7 Övriga frågor

a) **Susanne från distriktet:** Vi hade besök av Susanne från distriktet. Susanne började med att



Solna Sundbyberg BK

presentera distriktets vision och hur man på distriktet funderar över hur man ska jobba med kommunikation, hur man arbetar med sektorerna ute i lokalklubbarna, och hur samarbetet ska se ut.

Inom distriktet vill man inte göra det för krångligt så att det blir för många möten, utan hellre få men lättillgängliga, som att man ska ha möjlighet att medverka på distans exempelvis. Man vill också ha fler fika-möten med lokalklubbarna utöver de vanliga formella mötena, för att göra det mer öppet för olika diskussioner och förbättringsmöjligheter.

Susanne frågade vad vi som lokalklubb skulle behöva för stöttning från distriktet och vad distriktet kan bidra med till lokalklubbarna. Susanne önskar att distriktet ska ha en dialog med lokalklubbarna om vad som behövs mest.

Våra förslag till Susanne: Vi önskar en sammanställd lista på alla aktiva funktionärer i RUS, för GDPR kan det godkännas av funktionär vid utbildning.

En sammanställning av alla MH/MT på SBK's hemsida som funktionärer själva kan fylla i vilka datum de kan så man "jaga" de andra datumen, blir inte lila betungande då för ansvariga.

Vi diskuterade också med Susanne om hur vi kan locka fler tävlingsledare till klubbarna.

Även om distriktet har möjlighet att hjälpa till med marker vid exempelvis söktävlingar.

Susanne tog detta med sig tillbaka till distriktet för att kolla vidare på det.

Vi pratade också om att klubbarna skulle behöva samarbeta mer kring tävlingar, så att det inte sker flera tävlingar inom samma distrikt under samma helg. Även att alla tillsammans ska jobba för att skapa gemenskap och en trevlig stämning på tävlingar.

- b) En medlemsenkät om ökat engagemang och utveckling i klubben skickades ut till medlemmarna 2025-10-21 och resultatet presenterades för styrelsen idag. Vi fick in totalt 70 st svar på enkäten.
Maria och Pernilla sammanställer resultatet som sedan ska skickas ut till medlemmarna efter avstämning med resterande styrelse.
- c) En staty för att hedra tjänstehundar, för Killian – ska vara klart och levereras i slutet av maj. Statyn kommer bli i brons och vara av naturlig storlek som Kilian. Det är Agria som står för alla kostnader av statyn.
Styrelsens förslag på plats är lilla gräsplattan mellan stigarna framför klubben, men även Kiril kommer vara med i beslutet om vart statyn ska stå.
Statyn kommer att placeras på ett betongfundament, så marken behöver förberedas.
Styrelsen pratade om att ha en invigning i maj när statyn sätts på plats, vi diskuterade olika förslag kring hur vi gör invigningen så bra som möjligt.
- d) Karin har meddelat att hon ej är tillgänglig för arbete i styrelsen längre p.g.a flytt.
Valberedningen är medvetna. Karin återlämnar pärmarna när hon är i Stockholm nästa gång.
- e) Medlemsmötet: Bra diskussioner om hur man kan öka engagemanget i klubben.
- f) Förslag från styrelsen: Att klubben kan anordna en cup inom lydnad eller uppletande. Tanken är att man väljer ut moment utifrån nivå och att man blir bedömd utifrån de förutsättningar man har. Poängen sätts med koefficient beroende på nivån på ekipage. Vi tror att detta kommer locka fler som vill prova på att tävla och att vem som helst kan vara med.
- g) Styrelsen beslutade om årsmöte. Datumet sattes den 21 februari kl 12-14. Kallelse kommer



Solna Sundbyberg BK

skickas ut till medlemmarna i slutet av december. Budgeten ska skickas in senast 31 december.

- h) Styrelsen beslutade om att klubben anordnar adventsfika även i år. Vi kommer försöka få ut extra information om detta så att vi förhoppningsvis kan locka fler nya medlemmar till fikat. Datum som beslutades för adventsfika är 7 december kl 13.

§ 8 Nästa möte

I klubbstugan 2025-12-11

§ 9 Mötets avslutande

Agneta förklarade mötet avslutat.

Ordförande:

.....
Agneta Lundström

Sekreterare:

.....
Maria Svärd

Justerare:

.....
Pernilla Ahlfors